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Abstract (en)
The piston (10) has a cooling channel (16) in the piston head with inlet (32) and outlet (34) openings. A tubular chamber (26,36) is provided
extending parallel to the piston skirt (20) and from an opening extending from the cooling channel. A cut out (24,38) is provided extending at least
partially longitudinal the tubular chamber, with an inbuilt position in the lower wall of the tubular chamber upwardly in the direction of the piston
crown. The coolant duct can be widened in the area of the gudgeon pin eyes.

Abstract (de)
Ein Kolben (10) für einen Verbrennungsmotor ist mit zumindest einem, in einem Kolbenkopf liegenden Kühlkanal versehen, der zumindest je eine
Zuflußöffnung (32) und eine Abflußöffnung (34) aufweist. Im Anschluß an wenigstens eine der Öffnungen (32, 34) ist in einer Richtung außerhalb
des Kühlkanals ein röhrenförmiger Hohlraum (26, 36) vorgesehen, der weitgehend parallel zu einem Kolbenschaft (20) verläuft, und dessen
Begrenzung zumindest teilweise mit einer in Längsrichtung des röhrenförmigen Hohlraums (26, 36) verlaufenden Aussparung (24, 38) versehen ist.
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